

İstanbul, 26.12.2025

DUYURU 664

Konu: 2026 yılında uygulanacak asgari ücret tutarı, sigorta primine esas kazanç taban ve tavanı ile Yerel ve Küresel Asgari Tamamlayıcı Kurumlar Vergisi Uygulama Genel Tebliği hk.

1. 2026 Yılında Uygulanacak En Düşük Ücret Tutarı

26.12.2025 Tarih ve 33119 Sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 23/12/2025 tarih ve 2025/1 karar No.lu Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı ile 2026 yılında uygulanacak en düşük brüt ücret tutarı günlük 1.101 TL, aylık 33.030,00 TL olarak belirlenmiştir.

Yine asgari ücret desteğinin 2026 yılı Ocak ilâ Aralık döneminde 1.270 Türk Lirası (bin iki yüz yetmiş lira) olarak sürdürülmesi için desteğin kapsamı ile usul ve esaslarının yeniden belirlenmesinin önerilmesine de karar verilmiştir.

2. 2026 Yılında SGK Primine Esas Tutulacak Aylık Kazancın Alt ve Üst Sınırı

5510 Sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunun 82. maddesi uyarınca 01.01.2026 tarihinden itibaren alınacak prim ve verilecek ödeneklerin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırının, belirlenen asgari ücretin otuzda biri, üst sınırının ise günlük asgari ücretin 9 katı olduğu öngörülmüştür.

Buna göre 2026 yılında SGK primine esas tutulacak aylık kazancın alt sınırı ve üst sınırı aşağıdaki şekilde hesap edilmektedir.

01.01.2026 – 31.12.2026 tarihleri arasında

Aylık kazanç alt sınırı = 33.030,00 TL

Aylık kazanç üst sınırı = 297.270,00 TL

3. Yerel ve Küresel Asgari Tamamlayıcı Kurumlar Vergisi Uygulama Genel Tebliği

26.12.2025 Tarih ve 33119 Sayılı Resmi Gazetede yayımlanan [Yerel ve Küresel Asgari Tamamlayıcı Kurumlar Vergisi Uygulama Genel Tebliği](#) ile 5520 sayılı Kurumlar Vergisi Kanununda düzenlenen yerel ve küresel asgari tamamlayıcı kurumlar vergisine ilişkin açıklamalar yapılmıştır.

7524 sayılı Vergi Kanunları ile Bazı Kanunlarda ve 375 Sayılı Kanun Hükmünde Kararnamede Değişiklik Yapılmasına Dair Kanunun 37 ila 49 uncu maddeleri ile 5520 sayılı Kurumlar Vergisi Kanununda yapılan düzenleme kapsamında, dünya genelinde elde ettikleri yıllık konsolide hasılatı 750 milyon avro karşılığı Türk Lirasını aşan çok uluslu işletme gruplarına asgari düzeyde kurumlar vergisi uygulanmasını teminen yerel ve küresel asgari tamamlayıcı kurumlar vergisi ihdas edilmiştir.

Anılan düzenlemeyle, belirli ölçekte büyüklüğe sahip çok uluslu işletmelerin faaliyet gösterdikleri ülkelerdeki kazançları üzerinden asgari düzeyde vergi ödemeleri ve böylece kar kaydırma teşvikini azaltmak suretiyle kurumlar vergisi oranlarındaki aşağı doğru yönelime son vermeyi amaçlayan ve söz konusu işletmelerin elde ettikleri kazançları üzerinden hesaplanan toplam verginin asgari kurumlar vergisi oranına (%15) eşitlenmesini sağlayan ilave bir vergileme sistemi oluşturulmuştur.

Bu Tebliğde, yerel ve küresel asgari tamamlayıcı kurumlar vergisinin konusuna, mükelleflerine, matrahına, vergi oranına, istisna ve muafiyetlerine ve verginin uygulanmasına yönelik diğer hususlara ilişkin açıklamalar ve örnekler ile söz konusu uygulamaya ilişkin diğer usul ve esaslara yer verilmiştir.¹

Durum bilgilerinize sunulur.

Yukarıda yer verilen açıklamalarımız, konuya ilişkin genel bilgiler içermektedir. ERİŞ Bağımsız Denetim ve YMM AŞ'ye, işbu belgenin içeriğinden kaynaklanan veya içeriğine ilişkin olarak ortaya çıkan sonuçlardan dolayı herhangi bir sorumluluk iddiasında bulunulamaz.

Saygı ile,
ERİŞ BAĞIMSIZ DENETİM
VE YMM A.Ş.

¹ www.gib.gov.tr